
Odločilni spopadi nas še čakajo
Izvoljeni skupščinski funkcionarji za drugi
dvetletni mandat/Nov izvršni svet /Javna
razprava o stabilizacijskem načrtu

2bori občinskeskupščineso
na svojih sejah in skupnem za-
sedanju izvolili skupščinske
funkcionarje za drugi dveletni
mandat, ki se začne 14. aprila.
Novi predsednik skupščine
občine je Vlado Beznlk, dolž-
nost podpredsednice pa bo še
naprei opravljala Silva Bau-
man-Cenčič. Zbori so za drugi
dveletni mandat izvolili dose-
danje predsednike in njihove
namestnike, in sicer bo Draga
Žagar še naprej predsednica
zbora združenega dela, Pavel
Brulec pa njen namestnik.
Predsednik zbora krajevnih
skupnosti bo v naslednjem
dveietnem rnandatu Igor Kost-
Jukovsklj, njegov namestnik
pa Borivoj Kovadlč. Družbe-
nopolitični zbor je za predsed-
nika izvolil Boiisa Butlno, za
namestnika pa llijo Globač-
nika.

Novoizvoljeni predsednik
skttpšžifie občineVtadtrBBZ-"
nik se je delegatom zahvalil za
zaupanje in izvolitev. »Obljub- '
Ijam vam, da bomo na svojih
delovnih dolžnostih storili vse,
kar zmoremo in znamo, da bi
opravičili zaupanje občanov in
delovnih Ijudi naše občine.«

V priložnostnih besedah se
je Vlado Beznik dotaknil ak-
tualnih razmer in najpomemb-
nejših nalog. »Živimo v resnih
in težkih časih,- je poudaril.
»To velja za svetovne razmere
nasploh, posebej pa še za raz-
mere pri nas v Jugoslaviji. Te-
ga se do kraja zavedamo. zato
smo sprejeli ustrezne politične
in družbene usmeritve; zato
vodimo intenzivnejše družbe-
ne in politične aktivnosti.« Do-
sedanja aktivnost pri reševa-
nju naših notranjih nestabilnih
razmer je bila po besedah Vla-

da Beznika bolj ogrevanje kot
pa učinkovita, enotna akcija za
razreševanje odprtih vprašanj
našega življenja in razvoja.
»Tako nas glavni problemi in

~odtoeitrTi~spopadi šele čakajo.
Manevrskega prostora za ča-

' kanje, odlaganje, prenašanje
in spogledovanje praktično ni
več. Naloge, ki stoje pred na-
mi, zahtevajo razrešitve. Treba

bo veliko znanja in naporov,
da bomo začrtane naloge
uspešno opravili. Rešitev ne-
katerih problemov bo tudi bo-
leča s posledicami na način
dela in življenja nas vseh. Zato
je potrebno storiti vse, da se
bremena teh posledic kar naj-
bolj enakomerno porazdelijo
na vse."

Bitka, kot je dejal Vlado Bez-
nik za aktivnosti, ki so pred
nami, bo potekala na treh glav-
nih frontah. Prva fronta je ra-
zvijanje in utrjevanje politične-
ga sistema socialističnega sa-
moupravljanja kot učinkovite-
ga sistema za reševanje druž-
benih vprašanj današnjega in
jutrišnjega dne. »Prepričan
sem,« je poudaril Vlado Bez-
nik, »da ima sistem socialistič-
ne samoupravne demokracije,
ki sloni in izhajaod delovnega
človeka in občana, organizira-
nih v temeljih samoupravnih
skupnostih, velike prednosti in
večjo moč kot drugi sistemi.
Toda to moramo izkoristiti.«

Druga fronta je bitka za sta-
bilizacijo naših gospodarskih
in družbenih razmer. Po Bez-
nikovih besedah je nujna kon-
kretna, odločna in enotna ak-<
cija. Pred našo občino kot ra-
zvito in močno družbenopoli-

tično skupnostjo so velike na-
loge. Bežigrad je že doslej na-
loge vestno in odgovorno izva-
jal, treba pa je stonti še veC na
področju večje proizvodnje.
večje produktivnosti dela, več-
jega izvoza itd.

Tretja fronta je bitka za člo-
veka, bitka za prave sociali-
stične odnose med Ijudmi, bit-
ka za produktivno delo in vso
odgovornost za storjeno oziro-
ma nestorjeno.

Ob koncu nagovora delega-
tov je Vlado Beznik poudaril:
»Rekel sem že. da je situacija
težka. Toda ponovno je treba
reči, da smo v preteklosti mno-
go bitk na gospodarskem, po-
litičnem in drugih področjih že
dobili. Dobili bomo tudi to. Do-
bili jo bomo tudi zato, ker smo
v tem trenutku mnogo močnej-
ši, kot smo bili kadarkoli vpre-
teklosti. Danes imamo relativ-
no velike materialne kapacite-
te ki pa večkrat ne dajejo
ustreznih učinkov. Zato mora-
mo napraviti vsaj dvoje: stimu-
lirati produktivno delo in njega
učinke. Pomeni, voditi dosle-
dno kadrovsko politiko, ki naj
stimulira znanje, inventivnost
in odgovornost za načrtovanje
in realizacijo razvoja.«

Na skupnem zasedanju so
delegati vseh treh zborov izvo-

lili tudi nov izvršni svet skup-
ščine občine. Predsednik je
Atei Čerln, podpredsedniki
Branko Drobnak, Borls Pre-
ftern in Sonja šink, člani pa
Marko Arko, Iztok Besllč, Mar-
ko Drobei, Miha Kos, Andrej
Kumar, Jože Olup in Gorazd
Račlč.

Besede novega predsednika
izvršnega sveta Aleša Čerina
povzemamo na 3. strani, kjer
poročamo tudi o delovnem de-
lu skupščinskega zasedanja.

Delegati družbenopolitične-
ga zbora so na svoji seji opra-
vili nadomestne volitve v druž-
benopolitična zbora skupščine
mesta Ljubljana in skupščine
SR Slovenije. Na skupni seji
vseh treh zborov so delegati
izvolili predsednika in člana
predsedstva SR Slovenije
Franceta Popita in Janeza Sta-
novnika.

Po skupščinskem zasedanju
so novoizvoljeni skupščinski

•funkcionarji in člani izvršnega
sveta dali slovesno izjavo pred
sedanjim predsednikom skup-
ščine občine Emilom šuštar-
jem, nato pa so skupaj s pred-
stavniki občinskih družbeno-
političnih organizacij sprego-
vorili o nalogah, ki se jih bodo
lotili v naslednjem obdobju.

V. B.


